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From: )

Sent: Thur 3/26/2020 7:50:53 AM

Subject: RE: Memo coronacrisis en opvang dak- en thuislozen

Received: Thur 3/26/2020 7:50:53 AM

To:

IE ETN rinvs. ni]

Ps RvB heeft hiervoor een opdracht nodig vanuit VWS en BZK - beleid, namens het kabinet, om de hierbij te maken kosten

(FTE voor advisering en gebruiksklaar maken panden etc) te dekken.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE)EEN0 minvws ol
Datum: donderdag 26 mrt. 2020 8:48 AM

Aan:EC EEC mins n>
Onderwerp: RE: Memo coronacrisis en opvang dak- en thuislozen

- Het Rijksvastgoed (RvB, BZK) heeft in het verleden reeds ervaring opgedaan met een dergelijke crisisaanpak rondom
statushouders.

- Het RvB kan gemeenten adviseren en begeleiden als het gaat om gebruiksklaar maken van vastgoed (Rijks- publiek-,
waaronder zorgvastgoed) en het afsluiten van tijdelijke huurcontracten (bv ook hotels)
- DMO adviseert u dan ook het RvB de opdracht te geven deze aanpak te codrdineren, in afstemming met oa VWS, Defensie

en betrokken maatschappelijke organisaties.
- Advies is om hierbij de lijn van het RIVM op te volgen en daar waar mogelijk altijd te kiezen voor 1 a 2 persoonskamers.
Alleen bij uitzondering voor grotere ruimtes waarbinnen de 1,5 meter afstand kan worden gewaarborgd
- Advies is om het RvB dit op basis van maatwerk met gemeenten op te pakken, met een focus op het tijdelijk huisvesten
van dak- en thuislozen in de eigen regio

Datum: donderdag 26 mrt. 2020 8:40 AM

Aan: ERECE TN) EE ins.
Onderwerp: RE: Memo coronacrisis en opvang dak- en thuislozen

Ik heb nog een kwartier om memo aan te passen. Lukt het jou om onderstaande in 2 of 3 korte bullets tot de kern terug te

brengen?

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 07:27

Aan: )SEED© minvws.n i>;EE
@minvws.nl>

)SEEe minvws.ni>;IEE)IEEe minvws.ni>

Onderwerp: RE: Memo coronacrisis en opvang dak- en thuislozen

Ps de geschetste omdenk optie is m.1. niet duurder dan de “volle focus op tijdelijke opvang”. In beide gevallen moeten
contracten etc gesloten worden etc. Ene 1s alleen duurzamer en meer passend bij advies RIVM. Lijn kan zijn: duurzaam

waar mogelijk, noodopvang wanneer het niet anders kan. Hierbij dus niet landelijk spreiden maar focus op de regio /

bestaande regionale verantwoordeljkheid.
NB hoe wordt deze memo afgestemd en de Q&A’s met BZK en/of Defensie?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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von:IEEJEN vis >
Datum: donderdag 26 mrt. 2020 7:22 AM

Aan: @minvws.nl>,

Kopie: ([@minvws.nl>,

Onderwerp: RE: Memo coronacrisis en opvang dak- en thuislozen

) @minvws.nl>

) <PEAE@minvws.nl>

Allen,

Ter overweging:
- Rijksvastgoedbedrijf (RvB) is in staat om gemeenten die dat wensen te adviseren, mits het kabinet garant staat voor de

kosten die hieruit voortvloeien en hiertoe de opdracht geeft. Zij kunnen, en stellen ook voor, het contact met Defensie

sterk te leggen / hierin samen op te trekken. Voor deze operatie zoals jullie deze nu beschrijven zal een flink team aan de

slag moeten;
- RvB adviseert om via maatwerk te kijken wat het beste past. Dat kan gaan om inzet Rijk- en/of publiek (in bezit van

gemeenten zelf) vastgoed maar ook om advisering bij de huur van plekken in met name leegstaand zorgvastgoed en

hotels;
- ook bij de variant “centraal plekken regelen” zijn zij een interessante codrdinerende parti), omdat ze hier ervaring mee
hebben opgedaan in het verleden (statushouders);
- ik mis nog het belangrijke punt vanIEEE de memo, waarbij duidelijk wordt gesteld dat een regionale / lokale

aanpak met ondersteuning vanuit het Rijk (kosten en advisering) zwaar de a optie is, ten opzichte van landelijk plekken
regelen. Wat gebeurt met de dak- en thuislozen na de crisis, die over regio’s zijn verspreid? Ook in moreel opzicht
overigens (zal de Kamer ook over vallen vermoed ik): daarna gooit de overheid ze weer op straat, huh maar u vindt

40.000 daklozen toch onbestaanbaar en bent bezig met een plan? Niet uitlegbaar.
- in verlengde van voorgaande zou ik adviseren het RvB (of waar jullie ook voor kiezen) de opdracht te geven met

gemeenten waar mogelijk te kijken voor inzet van locaties in de eigen regio (leegstand zat!) waarin 1 of 2 persoonskamers
te maken zijn. Zowel passend bij RIVM advies, bovendien geeft het zo dadelijk in de brede aanpak mogelijkheden om

met de gemeenten te kijken of de dak- en thuislozen die nu een plek hebben gekregen daar niet de begeleiding
gecontinueerd kunnen krijgen. Vervolgens geldt de brede aanpak, doel is permanente uitstroom etc.. Hiermee

denkbeelden de crisis echt zoveel mogelijk om, als het gaat om duurzame ondersteuning aan dak- en thuislozen. Past

nogmaals ook veel beter bij RIVM advies;
- RvB adviseert zelf om indien dat m financieel opzicht aantrekkelijk is in bepaalde regio’s zelf ook leegstaand

zorgvastgoed te kopen. Dit kan nog als optie worden meegeven in de opdracht om hen daar enige ruimte in te geven.

Gemeenten kunnen dit dan straks in de periode na de crisis van RvB huren etc. met als grote voordeel dat gemeenten zich

niet meerjarig branden aan financiéle risico’s met panden etc.

-

proces: advies om een crisis werkgroep te starten onder codrdinatie van... (RvB, ze hebben de projectdirecteur al, met

ervaring?), VWS, Valente etc etc

Groeten,

van:IEEEBERETvinvws o>Datum: woensdag 25 mrt. 2020 10:23 PM

Aan: fminvws.nl>

gas
5

|

Quins.ERE) IERIE mins... >.IEEE

Onderwerp: Memo coronacrisis en opvang dak- en thuislozen

Hierbij het memo met beslispunten en toelichting mbt de opvang van dak- en thuislozen, inclusief de voorgestelde richtlijn.

IEEE<n ik hebben hier samen aan gewerkt.

Ik heb tot 22u gewacht op een reactie vor EEEmaar deze nog niet ontvangen. EE rac aangegeven het

memo voor morgenochend 9u te willen ontvangen.
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Het memo kan ook als basis dienen voor het opstellen van Q&A's ten behoeve van het debat van morgen, maar bevat nog een

paar open eindjes (zie versie[ESE en is dus nog niet afgestemd met bewindspersonen, VNG, Valente, etc.

Ik heb de tekst nu in een memo gezet. Als er een andere vorm moet komen (platte tekst/ nota ter beslissing, etc.), laat het dan

vooral even weten. Voor morgenochtend 9u lukt dat voor mij alleen niet meer.

Groeten IENEEE


